
1/ 2023 

 

Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Nová Ves pod Pleší, konaného dne 26. 1. 2023 

 

Místo konání: Obec Nová Ves pod Pleší – zasedací místnost obecního úřadu, Masarykova třída 90 

 

Začátek jednání: 19:00 hodin   Počet přítomných občanů: 20 

 

Přítomni: Mgr. Veronika Kupčíková, Mgr. Jiří Hájek, Mgr. Tomáš Moldřík, Jan Petrák, Ladislav Petrák, 

Mgr. Šárka Šimrová 

Omluven: Miloslav Foukner 

 

 

Program:  

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele  

2. Schválení programu  

3. Kontrola splnění usnesení předchozího zastupitelstva č. 6/2022 

4. Rozpočet na rok 2023 

5. Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2024 a 2025 

6. Zmocnění starostky k rozpočtovým opatřením 

7. Směrnice stanovující pravidla poskytování individuálních dotací z rozpočtu obce 

8. Žádost o individuální dotaci SDH Nová Ves pod Pleší 

9. Žádost o individuální dotaci TJ Sokol Nová Ves pod Pleší 

10. Cenová nabídka od společnosti ENERGON Dobříš, s.r.o. na technické podklady veřejného 

osvětlení pro účely podání žádosti o dotaci 

11. Žádost o souhlas vlastníka pozemku podle § 184a zákona č. 183/2006 Sb. 

12. Žádost o uzavření MŠ v době letních prázdnin 

13. Přihláška do Svazu měst a obcí České republiky 

14. Schválení loga obce Nová Ves pod Pleší 

15. Různé 

• Ukončení činnosti městské policie a související informace 

16. Diskuze  

17. Závěr  

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Nová Ves pod Pleší (dále též jako „zastupitelstvo") bylo zahájeno v 19:00 

hodin starostkou obce Mgr. Veronikou Kupčíkovou (dále jako „předsedající"), která přivítala všechny 

přítomné. Předsedající z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva obce (příloha 1) 

konstatovala, že přítomno je 6 členů zastupitelstva (z celkového počtu všech 7 členů zastupitelstva), 

takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

 

 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele 

 

Předsedající navrhla Mgr. Šárku Šimrovou jako zapisovatelku, a jako ověřovatele zápisu navrhla Mgr. 

Tomáše Moldříka a pana Jana Petráka. Žádné další návrhy vzneseny nebyly.  

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo zapisovatelkou zasedání Mgr. Šárku Šimrovou 

a ověřovateli zápisu Mgr. Tomáše Moldříka a pana Jana Petráka.  

Výsledek hlasování - Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 1 – 1/2023 bylo jednomyslně přijato. 
 

 



2. Schválení programu 

 

Předsedající přečetla program zasedání. Vznesla dotaz, zda má někdo nějaký další návrh. Mgr Tomáš 

Moldřík navrhl vložení bodu o schválení loga obce Nová Ves pod Pleší. Žádné jiné návrhy vzneseny 

nebyly. Následně dala předsedající hlasovat o schválení doplněného programu.  

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo program zasedání.  

Výsledek hlasování - Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 2 – 1/2023 bylo jednomyslně přijato. 
 

3. Kontrola splnění usnesení předchozího zastupitelstva č. 6/2022 

 

Předsedající přistoupila ke kontrole usnesení z minulého zastupitelstva: 

 

Usnesení č. 5-6/2022 – smlouva o zřízení věcného břemene byla uzavřena, nyní probíhá vkladové 

řízení na katastrálním úřadě 

Usnesení č. 6-6/2022 rozpočtové opatření bylo provedeno 

Usnesení č. 8-6/2022 předseda stavební komise se ujal své funkce 

Předsedající vznesla dotaz, zda má někdo k tomuto připomínky. Nebylo tomu tak.  

 

4.  Rozpočet na rok 2023 

Předsedající uvedla, že s návrhem rozpočtu obce Nová Ves pod Pleší na rok 2023 jsou zastupitelé i 

občani seznámeni, byl řádně vyvěšen na úřední desce. Rozpočet byl vytvořen jako přebytkový 

především s ohledem na to, že největší položkou na výdajové straně je dokončení intenzifikace čistírny 

odpadních vod a od toho se odvíjela další skladba plánovaných výdajů. Počítá se s energetickými 

úsporami pro školu i školku, ve škole se plánuje instalace tepelného čerpadla. Další výdaje jsou 

víceméně mandatorní. Oproti loňskému roku je nárůst v kapitole Péče o vzhled obce a veřejnou zeleň, 

kde byly přesunuty mzdy zaměstnanců obce, kteří se starají o veřejnou zeleň. Předsedající se zeptala, 

zda má někdo nějaké připomínky k rozpočtu a Mgr. Tomáš Moldřík doplnil, že rozpočet prošel finančním 

výborem bez výhrad. Přihlásil se Ing. J.H. s dotazem, zda budou vybírány příspěvky na připojení nových 

domů v příjmech obce. Předsedající potvrdila, že se nadále vybírat budou a zařazeny budou v kapitole 

příjmů Pitná voda. O tyto příjmy ve výši 100 000 Kč a 200 000 Kč v kapitolách Pitná voda a Odvádění 

a čištění odpadních vod byl návrh upraven. Dále byla upravena kapitola Péče o vzhled obcí a veřejnou 

zeleň na příjmové stránce na 1 Kč. Proběhla krátká, věcná, upřesňující debata mezi předsedající a Ing. 

J. H., který ze znalosti věci při tvorbě předcházejících rozpočtů obce doplňoval v návrzích některé 

drobné položky. Předsedající vysvětlovala i snížení příjmové části obce za nájem v kapitole Nebytového 

hospodářství. Rovněž bylo uvedeno, že obec plánuje realizaci dětského hřiště v lokalitě „Na Včelníku“.  

Žádné další podněty již vzneseny nebyly. Předsedající dala o upraveném návrhu rozpočtu obce Nová 

Ves pod Pleší na rok 2023 hlasovat. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo rozpočet obce na rok 2023. 

Výsledek hlasování - Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 3-1/2023 bylo jednomyslně přijato. 

5.  Střednědobý výhled rozpočtu na roky 2024 a 2025 

 

Předsedající sdělila, že střednědobý výhled na roky 2024 a 2025 byl řádně zveřejněn a jsou s ním 

seznámeni zastupitelé i občané. Předsedající se zeptala, zda má někdo připomínky k tomuto bodu. 

Nebylo tomu tak, proto přistoupila k hlasování o svém návrhu.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo střednědobý výhled rozpočtu na rok 2024 a 



2025.  

Výsledek hlasování - Pro: 6 Proti: 0 Zdrželi se:  0 

Usnesení č. 4-1/2023 bylo jednomyslně přijato. 

6.  Zmocnění starostky k rozpočtovým opatřením 

 
Předsedající navrhla zmocnit starostku k rozpočtovým opatřením v následujícím rozsahu: 
„Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší zmocňuje starostku obce Mgr. Veroniku Kupčíkovou 
k provádění jednotlivých rozpočtových opatření takto: rozpočtové příjmy v neomezené výši, rozpočtové 
výdaje do výše 100 000 Kč v jednom závazném ukazateli (paragrafy rozpočtové skladby) v jednom 
kalendářním měsíci. Poslední rozpočtové opatření za kalendářní rok v plném rozsahu v příjmech i 
výdajích. O všech takto provedených rozpočtových opatřeních bude starostka před podpisem 
informovat finanční výbor a následně také zastupitelstvo obce. Toto zmocnění je platné na období do 
ustavujícího zasedání zastupitelstva obce Nová Ves pod Pleší v roce 2026“. Toto zmocnění starostky 
je přijímáno za účelem zjednodušení administrativy a k tomu, aby při náhlých situacích nebylo vždy 
nutné svolávat zastupitelstvo.  
Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Ing. J. 
H. podotkl, že je to velice dobrá věc, že takové situace mohou nastat. Předsedající doplnila, že se jedná 
o běžnou praxi mnoha obcí. Na dotaz pana B. B. bylo upřesněno, že je to vždy jen v jedné kapitole 
rozpočtu obce do výše 100.000 Kč, tedy v jednom závazném ukazateli v jednom kalendářním měsíci. 
Jde například o drobné opravy, nebo situaci kdy neočekávaně napadne sníh a rozpočet na to není 
přípraven. Další upřesňující dotazy již nebyly a předsedající dala o návrhu hlasovat.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší zmocňuje starostku obce Mgr. Veroniku Kupčíkovou k 

provádění jednotlivých rozpočtových opatření takto: rozpočtové příjmy v neomezené výši, 

rozpočtové výdaje do výše 100 000 Kč v jednom závazném ukazateli (paragrafy rozpočtové 

skladby) v jednom kalendářním měsíci. Poslední rozpočtové opatření za kalendářní rok v plném 

rozsahu v příjmech i výdajích. O všech takto provedených rozpočtových opatřeních bude 

starostka před podpisem informovat finanční výbor a následně také zastupitelstvo obce. Toto 

zmocnění je platné na období do ustavujícího zasedání zastupitelstva obce Nová Ves pod Pleší 

v roce 2026. 

Výsledek hlasování - Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 5-1/2023 bylo jednomyslně přijato. 

7.  Směrnice stanovující pravidla poskytování individuálních dotací z rozpočtu obce 

 

Předsedající uvedla, že zastupitele byli seznámeni se Směrnicí stanovující pravidla poskytování 
individuálních dotací z rozpočtu obce Nová Ves pod Pleší. V krátkosti bylo řečeno, že obec již nebude 
z rozpočtu obce poskytovat spolkům dary, ale navrhuje možnost poskytnutí individuální dotace. Tyto 
individuální dotace i jejich výši bude ve výši vyšší než 50.000 Kč schvalovat zastupitelstvo, poskytnou 
se na základě písemné žádosti příslušného spolku a uzavřené veřejnoprávní smlouvy. Na konci roku 
bude provedeno vyúčtování poskytnuté dotace i následná kontrola obce, zda dotace byla využita 
v souladu se smlouvou.  
Před hlasováním o schválení této směrnice byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
své stanovisko, žádné stanovisko sděleno nebylo a předsedající přistoupila k hlasování.  

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo Směrnici stanovující pravidla poskytování 

individuálních dotací z rozpočtu obce. 

Výsledek hlasování - Pro: 6 Proti:  0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 6-1/2023 bylo jednomyslně přijato. 

8. Žádost o individuální dotaci SDH Nová Ves pod Pleší 

 
Předsedající seznámila přítomné s tím, že obec obdržela žádost SDH Nová Ves pod Pleší o poskytnutí 
individuální dotace na činnost z rozpočtu obce ve výši 140.000 Kč. Jedná se o činnost dobrovolných 



hasičů včetně kroužku dětí. Plánují nákup oblečení, kulturní aktivity, a především konání oslav 135 
výročí založení sboru. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům uplatit 
připomínky. Nebylo tomu tak. Předsedající navrhla tuto žádost schválit a dala hlasovat o schválení 
podané žádosti.  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo Žádost o individuální dotaci SDH Nová Ves 

pod Pleší z rozpočtu obce ve výši 140.000 Kč. 

Výsledek hlasování - Pro: 6 Proti:  0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 7-1/2023 bylo jednomyslně přijato. 

9.  Žádost o individuální dotaci TJ Sokol Nová Ves pod Pleší 

 
Předsedající seznámila s tím, že obec obdržela žádost TJ Sokol Nová Ves pod Pleší o poskytnutí 
individuální dotace ve výši 750.000 Kč z rozpočtu obce. Jedná se především o finanční podporu 
mládežnických oddílů, fungování klubu, údržbu sportovního areálu, provozu sokolovny a podporu a 
rozvoj sportovních aktivit dětí. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 
sdělit své stanovisko. Nebylo tomu tak, předsedající navrhla tuto žádost schválit a dala hlasovat o 
podané žádosti.  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo Žádost o individuální dotaci TJ Sokol Nová 

Ves pod Pleší z rozpočtu obce ve výši 750.000 Kč. 

Výsledek hlasování - Pro: 6 Proti:  0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 8-1/2023 bylo jednomyslně přijato. 

10. Cenová nabídka od společnosti ENERGON Dobříš, s.r.o. na technické podklady 

veřejného osvětlení pro účely podání žádosti o dotaci 

 

Předsedající informovala přítomné o cenové nabídce společnosti ENERGON Dobříš s.r.o., která by obci 
připravila veškeré technické podklady k dotaci na veřejné osvětlení v obci. Dotace se dává na úsporu 
při výměně veřejného osvětlení, pro její podání je potřeba mj. energetický audit. Jde o smluvní plnění 
ve výši 70 000 Kč. Byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné 
stanovisko sděleno nebylo. Předsedající dala hlasovat o návrhu schválit předloženou cenovou nabídku 
a uzavřít smlouvu se společností ENERGON Dobříš s.r.o.  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo Cenovou nabídku od společnosti ENERGON 

Dobříš, s.r.o. na technické podklady veřejného osvětlení pro účely podání žádosti o dotaci a 

pověřilo starostku obce k uzavření příslušné smlouvy se společností ENERGON Dobříš s.r.o. 

Výsledek hlasování - Pro: 6 Proti:  0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 9-1/2023 bylo jednomyslně přijato. 

11. Žádost o souhlas vlastníka pozemku podle § 184a zákona č. 183/2006 Sb. 

 

Předsedající informovala přítomné o žádosti ŘSD ke stavebnímu řízení, jedná se o opravu mostů u D4, 

kdy je dotčen i pozemek obce. Jedná se o trvalý i dočasný zábor pozemku. Před hlasováním byla dána 

možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Ing. J.H. podotkl, že by bylo vhodné 

dát do souhlasu obce podmínku následného majetkoprávního vypořádání dotčeného pozemku, s čímž 

souhlasili i přítomní zastupitelé. Další podněty již nebyly uplatněny a předsedající navrhla, aby 

zastupitelstvo schválilo, že obec udělí souhlas podle § 184a stavebního zákona a přistoupila 

k hlasování.  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší pověřilo starostku obce vydat souhlas vlastníka pozemku 

parc. č. 717/2 k.ú. Nová Ves pod Pleší podle § 184a zákona č. 183/2006 Sb. 

Výsledek hlasování - Pro:  6 Proti:  0  Zdržel se: 0 



Usnesení č. 10-1/2023 bylo jednomyslně přijato. 

12. Žádost o uzavření MŠ v době letních prázdnin 

 
Předsedající uvedla, že obdržela žádost MŠ o uzavření v době letních prázdnin. Mateřská škola by měla 
být uzavřena od 3. 7. 2023 do 7. 7. 2023 a od 31. 7. 2023 do 31. 8. 2023. Předsedající navrhla 
zastupitelstvu, aby žádost schválilo. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným 
občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. Předsedající dala o svém návrhu 
hlasovat.  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo uzavření Mateřské školy v době letních 

prázdnin od 3. 7. 2023 do 7. 7. 2023 a od 31. 7. 2023 do 31. 8. 2023.  

Výsledek hlasování - Pro: 6 Proti:  0  Zdržel se: 0 

Usnesení č. 11-1/2023 bylo jednomyslně přijato. 

13. Přihláška do Svazu měst a obcí České republiky 

 
Předsedající přítomné seznámila s možností přihlášky obce do Svazku měst a obcí České republiky. 
Členové si mezi sebou vyměňují zkušenosti, konzultují různé dotace, návrhy zákonů a vzájemně si 
pomáhají. Paní starostka se již několika takových akcí zúčastnila, považuje členství ve SMOČR za 
přínosné pro obec. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit 
k tomuto záměru své stanovisko, žádné stanovisko sděleno nebylo. Předsedající navrhla zastupitelstvu 
schválit podání přihlášky do Svazu měst a obcí České republiky a následně nechala o tomto svém 
návrhu hlasovat.  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo přihlášku do Svazu měst a obcí České 

republiky. 

Výsledek hlasování - Pro: 6 Proti:  0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 12-1/2023 bylo jednomyslně přijato. 

14. Logo obce Nová Ves pod Pleší 

 
Předsedající předala slovo Mgr. Tomáši Moldříkovi, který přítomné krátce seznámil s finální podobou 
grafického zpracování loga a předvedl i jednotlivé možnosti využití na propagačních materiálech. Pro 
úplnost dodal, že budoucí podoba loga obce byla předem konzultována s občany na sociálních sítích i 
na dřívějším veřejném zasedání zastupitelstva. Původně preferovaná varianta s koněm se v průběhu 
přípravy loga ukázala jako problematická z hlediska heraldiky a dalších aspektů. Mgr. Moldřík navrhuje 
představené logo obce Nová Ves pod Pleší schválit. Předsedající poděkovala Mgr. Moldříkovi za jeho 
iniciativu i předvedení loga obce a dala možnost zastupitelům i přítomným občanům se vyjádřit. Nebyly 
vzneseny žádné připomínky, předsedající tedy přistoupila k hlasování o návrhu Mgr. Tomáše Moldříka.  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo logo obce Nová Ves pod Pleší. 

Výsledek hlasování - Pro: 6 Proti:  0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. 13-1/2023 bylo jednomyslně přijato. 

15. Různé 

• Ukončení činnosti městské policie a související informace 

Předsedající sdělila přítomným, že k 31. 12. 2022 došlo ke zrušení veřejné vyhlášky v Novém Kníně, 
kterou se zřizuje městská policie Nový Knín. Jednání Nového Knína v této věci jak k naší obci, tak i 
k obci Malá Hraštice shledala předsedající jako velmi nešťastné, jelikož z jejich strany nebyly učiněny 
příslušné kroky k řádnému ukončení uzavřené veřejnoprávní smlouvy. Muselo tedy dojít k výpovědi 
z naší strany v polovině ledna 2023, smlouva skončí s jednoměsíční výpovědní dobou ke dni 28. 2. 
2023. Paní starostka společně s panem místostarostou Miloslavem Fouknerem jednají s Mníškem pod 



Brdy o poskytování služeb městské policie. Čeká se na ukončení smlouvy s Novým Knínem (viz výše), 
jelikož nemůžeme mít současně uzavřeny dvě veřejnoprávní smlouvy se stejným plněním. Ing. J. H. 
připomenul příspěvek naší obce na auto městské policie ve veřejnoprávní smlouvě a předsedající 
dodala, že toto vyúčtování požadovala i ve výpovědi smlouvy.  

Dále proběhla všeobecná debata, ve kterých částech obce by bylo měření rychlosti vhodné, podléhá to 

schválení státní policie a bylo by dobré lokality rozšířit. „Na Včelníku“ jsou vybudovány nové přechody, 

obec bude opětovně usilovat o měření rychlosti i v tomto úseku. Pan B.B. zmínil, že rychlost v obci se 

již na zastupitelstvu cca před 2 měsíci probírala, vznesl dotaz, zda se v této věci již podnikly nějaké 

konkrétní kroky. Předsedající uvedla, že současné době se řeší hlavně městská policie, která musí o 

povolení příslušného měření požádat. Pan B. B. zmínil možnost použití stacionárního radaru, který by 

již mohl dopravní situaci „mapovat“ a výsledné údaje by byly použity jako podpůrný argument u žádosti 

o povolení měření rychlosti v obci. Ing. J. H. uvedl, že dle jeho názoru by toto měření bylo vhodné. Mgr. 

Šárka Šimrová se obrátila na pana B.B. s dotazem kolik by zapůjčení stálo a zda by pan B.B. pomohl 

se zajištěním tohoto zařízení. Panem B.B. bylo sděleno, že je to otázkou jednání a následné instalace. 

Předsedající poděkovala za nabídku pomoci a požádal zastupitele o součinnost při realizaci tohoto 

záměru. K součinnosti v této věci se přihlásil Mgr. Tomáš Moldřík. Závěrem předsedající upřesnila, že 

smluvní jednání má pan B.B. směřovat na ni a měření rychlosti na pana Mgr. Tomáše Moldříka.  

 

16. Diskuze 

Předsedající poděkovala panu T.K. za úspěšný průběh i organizaci 1. Novoveského pinčesu s tím, že 

pořádaný turnaj měl velmi dobrý ohlas. Taktéž poděkovala TJ Sokol za přispění k organizaci s tím, že se jí 

celá akce velmi líbila.  

Dále padl dotaz k funkčnosti obecních e-mailů, na které mohou občané zasílat svoje podněty. Věc se týkala 

osvětlení – porucha lampy. Tazatel napsal na e-mail jednoho ze zastupitelů s tím, že nedostal odpověď. 

Předsedající uvedla, že obhledně provozních věcí jako jsou lampy je možno psát na e-mail starostky 

(starostka@novavespodplesi.cz) nebo obce (ou@novavespodplesi.cz). Taktéž bylo uvedeno, že i e-maily 

zastupitelů je možno ke komunikaci používat, zastupitelé jimi běžně komunikují i mezi sebou, pokud 

někdo neodpoví, je to zodpovědnost konkrétního zastupitele. Rovněž se občané dotazovali na zřízení 

chybějícího osvětlení v některých ulicích. Předsedající reagovala, že je to výhledově v plánu, ale jednalo by 

se o velkou investici a investiční peníze jdou letos do čistírny odpadních vod. Na instalaci nových světelných 

bodů VO navíc není vypsán žádný dotační titul.  

Mgr. Tomáš Moldřík sdělil, že je již připraven kalendář akcí na rok 2023 a vytištěný jej nechal kolovat 

s tím, že bude zveřejněn na webu obce. Pan B.B. se dotázal, kde najde členy jednotlivých komisí obce. 

Zastupiteli bylo potvrzeno, že jsou všichni uvedeni na webu obce. Další akce se do kalendáře dají 

přidávat, předsedající uvedla, že je to „dynamický dokument“. Termíny se mohou přidávat průběžně, 

každá aktivita je vítána.  

Poté už nebyly žádné příspěvky do diskuze.  

 

17.  Závěr 

 
Předsedající poděkovala všem za účast, pozvala všechny přítomné ke druhému kolu prezidentských 
voleb a ukončila zasedání zastupitelstva ve 20:02 hodin.  
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* * * 

Usnesení č. 1/2023 ze zasedání zastupitelstva 

Obce Nová Ves pod Pleší, konaného dne 26. 1. 2023 

 

Usnesení č. 1 – 1/2023:  

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo zapisovatelkou zasedání Mgr. Šárku Šimrovou 

a ověřovateli zápisu Mgr. Tomáše Moldříka a pana Jana Petráka.  

Usnesení č. 2 – 1/2023:  

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo program zasedání.  

Usnesení č. 3 – 1/2023: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo rozpočet obce na rok 2023. 

Usnesení č. 4 – 1/2023: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo střednědobý výhled rozpočtu na rok 2024 a 2025.  

Usnesení č. 5 – 1/2023: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší zmocňuje starostku obce Mgr. Veroniku Kupčíkovou k 

provádění jednotlivých rozpočtových opatření takto: rozpočtové příjmy v neomezené výši, 

rozpočtové výdaje do výše 100 000 Kč v jednom závazném ukazateli (paragrafy rozpočtové skladby) 

v jednom kalendářním měsíci. Poslední rozpočtové opatření za kalendářní rok v plném rozsahu v 

příjmech i výdajích. O všech takto provedených rozpočtových opatřeních bude starostka před 

podpisem informovat finanční výbor a následně také zastupitelstvo obce. Toto zmocnění je platné 

na období do ustavujícího zasedání zastupitelstva obce Nová Ves pod Pleší v roce 2026. 

Usnesení č. 6 – 1/2023:  

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo Směrnici stanovující pravidla poskytování 

individuálních dotací z rozpočtu obce. 

Usnesení č. 7 – 1/2023:  

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo Žádost o individuální dotaci SDH Nová Ves pod 

Pleší z rozpočtu obce ve výši 140.000 Kč  

Usnesení č. 8 – 1/2023: 

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo Žádost o individuální dotaci TJ Sokol Nová Ves 

pod Pleší z rozpočtu obce ve výši 750.000 Kč. 

Usnesení č. 9 – 1/2023:  

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo Cenovou nabídku od společnosti ENERGON 

Dobříš, s.r.o. na technické podklady veřejného osvětlení pro účely podání žádosti o dotaci a pověřilo 

starostku obce k uzavření příslušné smlouvy se společností ENERGON Dobříš s.r.o. 

Usnesení č. 10 – 1/2023:  

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší pověřilo starostku obce vydat souhlas vlastníka pozemku 

parc. č. 717/2 k.ú. Nová Ves pod Pleší podle § 184a zákona č. 183/2006 Sb. 

Usnesení č. 11 – 1/2023:  



Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo uzavření Mateřské školy v době letních prázdnin 

od 3. 7. 2023 do 7. 7. 2023 a od 31. 7. 2023 do 31. 8. 2023.  

Usnesení č. 12 – 1/2023:  

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo podat Přihlášku do Svazu měst a obcí České 

republiky. 

Usnesení č. 13 – 1/2023:  

Zastupitelstvo obce Nová Ves pod Pleší schválilo logo obce Nová Ves pod Pleší. 

 

 

V Nové Vsi pod Pleší dne 26. 1. 2023 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Šárka Šimrová 

 

 

 

 

 
 

Ověřovatelé zápisu:   

 

 

 

 

_______________________ _______________________ 

Mgr. Tomáš Moldřík Jan Petrák 

 

 

 

 

_______________________ _______________________ 

Mgr. Veronika Kupčíková Miloslav Foukner 

starostka místostarosta 

 

 
Razítko obce 

 
 

Přílohy zápisu: 

1)  Prezenční listina 
2) Zveřejněná informace o konání zasedání 
3) Logo obce  
 

 

 

 
 


